
Zápis ze 4. jednání Komise kultury ze dne 20. 11. 2023 

  

Místo konání: radnice, zasedací místnost ve 3. patře  
 

Zahájení jednání: 17:30  
 

Ukončení jednání: 18:40  
 

Přítomni: D. Harvan, M. Klich, A. Končinská, R. Pokorný, J. Rothová, V. Špalková – 

Kuželová, H. Vagenknechtová  
 

Hosté: P. Vaňková  
 

Nepřítomni: L. Bel, P. Burešová, M. Kadrnožková, R. Koutský, H. Spěšná (omluveni)  
 

Přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná.  

 

Návrh programu:  
 

1. Úvod, schválení programu  
 

2. Zhodnocení letních akcí:  
 

a) 1. koncert – 30/11  

b) Pouť  

c) akce externistů – Stezka zbloudilých duší 3/11 (DS Ucho) 
  
3. Seznámení s následujícími akcemi  

a) Advent 2. koncert Augrina musica + Rozsvěcení stromečku 3/12, Setkání s Mikulášem – 5/12, 

Vánoční jarmark – 9/12, Živý betlém – 17/12, Vytrubování z věže kostela – 24/12 

b) akce externistů Adventní koncert Richard Pachman a Dita Hořínková – 10/12 (TJ Sokol), 

Rybova mše (OSU) 
  
4. Plán zimních a jarních akcí  

a) Masopust  

b) Velikonoční jarmark 

c) Stavění májky + Čarodějnice – 30/4 

d) akce externistů – DS Ucho – Maškarní zábava, Akordum – jarní koncert 
 

5. Plán letních akcí  

a) Muzejní noc 

b) Dětský den – 1/6 

c) Uhříněveský bigbít 

d) Alternativa k Letnímu kinu 

e) Městské slavnosti 
 

6. Různé, závěr (dojednání dalšího termínu komise) 
 

1. Úvod, schválení programu  
 

Usnesení:  

Kulturní komise schvaluje přítomnost hostů.  

Návrh byl přijat. 
  
Usnesení:  

Kulturní komise schvaluje program.  

Návrh byl přijat.  

 

2. Zhodnocení podzimních akcí:  



 

a) 1. koncert Augrina musica - 3/11 - Akce byla hodnocena kladně, včetně vcelku hojné účasti. 

 

b) Pouť – pořádá již samostatně p. Josef Beck. M. Klich tlumočil „kritiku“ občanů na letos vybrané 

zastrčené místo za prodejnou BILLA v sídlišti VIVUS. Rozběhla se diskuse o možnosti navrátit 

pouť na tradiční místo – na náměstí Bratří Jandusů, kde se pouť konala od nepaměti. Ukončena zde 

byla z důvodu konečné MHD č. 267, která zde však není, a proto p. Pokorný prověří, zda by opravdu 

nic nebránilo tomu, aby prostor byl v roce 2024 nabídnut k umístění pouťových atrakcí a stánků.  

 

c) Stezka zbloudilých duší - 3/11 - z důvodu celodenního prudkého deště musela být akce bohužel 

zrušena. 

 

d) Byla poskytnuta také informace o otevření stezky Hájecké putování – 25/10. a 5/11. První termín 

proběhl bez problémů. Druhý termín byl zkrácen z důvodu nepříznivé počasí. 
 

3. Seznámení s následujícími akcemi 
 

Postupně se hovořilo o jednotlivých akcích připravených na adventní dobu 2023. Konstatováno, že 

vše je již vcelku připraveno a nezbývá, než si přát, aby počasí opět nezkřížilo naše plány a všechny 

akce mohly proběhnout tak, jak jsou připraveny: 

 

a) Advent 2. koncert Augrina musica + Rozsvěcení stromečku 3/12, Setkání s Mikulášem – 5/12, 

Vánoční jarmark – 9/12, Živý betlém – 17/12, Vytrubování z věže kostela – 24/12 

b) akce externistů Adventní koncert Richard Pachman a Dita Hořínková – 10/12 (TJ Sokol), 

Rybova mše (OSU) 

 

Navíc bude instalována adventní stezka „Adventní putování“ od 3. 12. 2023 do 6. 1. 2024. 
 

4. Plán jarních akcí 
 

Akce jsou ve fázi přípravy. 
 

c) Velikonoční jarmark před muzeem – 23/3 

d) Májka + Čarodějnice – 30/4 

akce externistů:  

a) Hasičský ples – 20/1 

b) Masopust – ještě není stanoven termín, bude provedeno dodatečně po dohodě s DS Ucho 

c) Akordum – jarní koncert 

d) 11. ples ZŠ Jandusů – 16/3 

 
 

5. Plán letních akcí 
 

Akce jsou ještě velmi vzdáleny a příprava začne s počátkem roku 2024. 

a) Muzejní noc 

b) Hokejové přenosy - květen 

c) Dětský den – 1/6 

d) Uhříněveský bigbít 15/6 nebo 22/6 – čeká se, kdy bude potvrzen termín akce v Kolovratech 

a podle něj se zvolí jeden z navržených termínů 

e) Městské slavnosti – 14. 9. 2024 

Akce externistů: 

Hasičská stezka – 21. 9. 2024 

 
 



6. Různé 
 

P. Špalková-Kuželová informovala o představení Krkonošské pohádky 18/11, kdy se DS Ucho 

povedlo vyprodat Divadlo U22.  
 

P. Pokorný navrhl, zda by nemohlo někde v MČ instalováno veřejné kluziště. V diskuzi 

konstatováno, že vše bude nejspíš finančně náročné. Nicméně p. Pokorný prověří, kolik by si akce 

vyžádala finančních prostředků tak, aby o instalaci kluziště mohlo být uvažováno v blízké 

budoucnosti. 

 

Příští termín Kulturní komise: 29.01.2024 od 17:00 hodin 

Zapsal M. Klich 

člen komise 

 

Ověřila Alice Končinská  

předsedkyně 
 


